



General Agreements:

With the registration, participants understand that their voluntarily transmitted personal data will be stored and processed in accordance with the most recent Austrian legislation on data protection (Datenschutzgesetz 2000 - DSGVO 2018). Completion of this form implies authorization to the IMC University of Applied Sciences Krems to use these personal data for promotion and other purposes related to the Congress.

By registering to attend the Mozart & Science 2017, participants grant permission to the IMC University of Applied Sciences Krems to take photos of the congress and/or the participants and to use these in public relations and promotional pieces, written publications and videos on the University's website for an indefinite period. These permissions can be revoked at any time in written form addressed to the IMC University of Applied Sciences Krems, Alauntalstraße 99, 3500 Krems or office.ithw@fh-krems.ac.at

Allgemeine Vereinbarungen:

Mit der Registrierung für den Kongress stimmen die Teilnehmer der Speicherung und Verarbeitung ihrer freiwillig übermittelten, personenbezogenen Daten gemäß den Bestimmungen des österreichischen Datenschutzgesetzes 2000 in der aktuellen Fassung zu. Diese Zustimmung umfasst auch die Verwendung dieser Daten durch die IMC Fachhochschule Krems zu Werbe- und sonstigen Zwecken im Zusammenhang mit dem gegenständlichen Kongress.

Mit der Registrierung erteilen die Kongressteilnehmer der IMC Fachhochschule Krems weiters ihre Zustimmung, dass Fotos von dem Kongress und dessen Teilnehmern aufgenommen und diese für Presse- und Werbezwecke sowie schriftliche Publikationen und Videos auf der Internetseite der IMC Fachhochschule Krems für einen unbestimmten Zeitraum genutzt werden dürfen.

Diese Zustimmung kann von den Teilnehmern jederzeit schriftlich ohne Angabe von Gründen widerrufen werden. Ein Widerruf ist an die IMC Fachhochschule Krems, Alauntalstraße 99, 3500 Krems oder office.ithw@fh-krems.ac.at zu richten.